
 

 

 

Hodnocení podzimní části sezony dorostu 
 

Hráčská obměna 

Jak to tak bývá v přípravkových, žákovských a dorosteneckých kategoriích, prvním faktorem, 

který se týká následující sezóny, je počítání ztrát. Ne jinak je tomu i u nás. Navíc díky tomu, 

že nemáme žákovský tým, následné doplňování dorostu je o to složitější. Dá se říci, že před 

každou sezónou se tvoří vždy nový tým. Samozřejmě ty, co zůstanou, by měli tvořit pevnou 

kostru týmu. Navíc u nás je ročník 1994 (Vébr O., Vébr J., Liška, Kubík, Folda) velmi silný. Pro 

tuto sezonu jsme tedy kvůli věku nemohli již počítat s Tomášem Lövem, Jakubem Novákem, 

Radkem Naušem, Václavem Sýkorou a Karlem Košťákem. Navíc u nás dál nepokračuje do teď 

nám z neobjasněných důvodů Štěpán Bradáč, hostování neprodloužil ani Kristián Holý, který 

zamířil do Slaného. Skončila tedy sedmička hráčů. Navíc jsme počítali s tím, že Tomáš Kubík 

odejde hostovat na Kladno, což se nakonec potvrdilo (Tomáš nakonec po skončení v Kladně 

za nás stihl odehrát ještě poslední čtyři podzimní zápasy). Tolik ztrát jsme samozřejmě 

potřebovali nahradit. A teď si můžeme říci, že se nám to dobře povedlo. Na střídavý start 

přišli z Klobuk obránce Tonda Dragoun a záložník či útočník Dominik Hřib, z Černuce přišli 

novicové obránce Jan Madeja a brankář, který se měl poprat o post jedničky s Dominikem 

Izerou Viktor Losa. Na hostování po skončení žákovského věku přišla z Vrbna mladá trojice 

Dan Hlavatý, a bratři Marcel a Vít Sailer. Svým přístupem a prací jsou dobrým příslibem. 

Vraťme se ještě k vyřešení brankářské pozice, kterou dlouhá léta zastával na pozici jedničky 

Tomáš Löve. Přišel Viktor Losa, který tak doplnil Dominika Izeru. Očekávalo se, že se poperou 

o post jedničky, nebo o to, že budou oba poctivě trénovat a oba budou dostávat příležitost. 

Brankářský post nakonec vyřešila nešťastná zlomenina nohy Dominika, ta ho odstavila na 

zřejmě celou sezonu. Jasné pozice si ale Viktor asi moc nevážil a odchytal pouhých 8 zápasů, 

v těch ostatních se omluvil převážně s omluvou, že nestíhá. Do branky tak v jednom případě 

musel Marcel Sailer a 4x Honza Liška, který podzim solidně dochytal. Víme, že není řešení, že 

Honza je v bráně, bohužel se ale nedalo nic jiného dělat, abychom byli konkurence schopní. 

Byli bychom velice rádi, kdyby si to Viktor v hlavě srovnal a na celé jaro nám byl k dispozici.  

 

Průběh podzimu 

Přípravu jsme zahájili ve středu 25. července a vše směřovali k jednomu zápasu. K prvnímu 

mistrovskému zápasu s nováčkem z Odolené Vody. Přístup k přípravě byl dobrý a to jak po 

stránce docházky, tak po stránce morálky při tréninku. Přišel první zápas a my ho zvládli 

náramně, doma jsme porazili již zmiňovanou Odolenu Vodu 5:1. Poté jsme zajížděli do 

Dolních Beřkovic, kde jsme ještě v 75. minutě vedli 1:3, nakonec jsme ale odvezli pouze bod 

za remízu 3:3. Spravit chuť jsme si chtěli při domácím zápase se Spartou Kladno, to se nám 

povedlo a v brankových hodech jsme uspěli 7:4. Pak přišel výbuch podzimu Brandýsek. 

V zápase jsme byli jasně horším týmem a zaslouženě odvezli debakl 8:2. Napravit reputaci 

nám mohli dva vítězně zvládnuté domácí zápasy. Povedlo se. Nejprve Tatran Rakovník 5:2, 

poté Pšovka Mělník 3:2. Následovalo povinné vítězství ve Velvarech 0:6 a šlo se na derby se 

Slaným. I přes to, že jsme byli 70. minut v deseti po vyloučení Horna, zápas jsme zvládli 

 



 

brilantně a vyhráli 6:3. Prohrát s posledními Hředlemi, to jsme si vůbec nepřipouštěli. Zápas 

nakonec nebyl tak jednoznačný možná i díky prostřídáním našich opor, výhru nakonec 

vezeme, 3:5. Měl přijít boj o vedoucí pozici, nečekaná nadílka sněhu však zápas odkládá a tak 

jedeme opět ven. Zápas bohatý na branky, 5:8 v Novém Strašecí. Jeden z nejtěžších zápasů 

na nás čekal doma proti třetím Roztokům, který se nakonec v závěru obrátil v náš prospěch, 

po dobrém výkonu jsme zaslouženě vyhráli, 2:0. FC Mělník nám připravil nečekaný prešovský 

beton, 1:1 je s dvanáctým týmem tabulky pro nás málo. Poslední zápas, zápas podzimu 

rozhodla jediná smolná vlastní branka a my doma poprvé v sezoně ztratili body za prohru 

0:1. 

 

Docházka 

Jak už bylo zmíněno, docházka byla velmi dobrá po dobu celého podzimu. Tréninky 

s průměrnou účastí 13-14 lidí dali dobrý základ pro kvalitní přípravu, kterou jsme pak 

zúročovali v zápasech. Pochvalu za perfektní přístup musí dostat několik hráčů. Tím, co 

chyběl pouze jednou, byl Honza Liška, dvakrát chyběl Ondra Vébr, těm tleskáme… Pak 

následuje skupina poctivých, kteří nebyli přítomní jen v případě pracovního vytížení nebo 

nemoci či zranění (bratři Sailerové, Hlavatý, Vébr J., Folda, Urban, Dragoun, Hřib, Horn). Díky 

problémům třeba i s dopravou vícekrát chyběli Náprstek, Šafner, Matourek. Křepelka nezačal 

hned od začátku přípravy, poté byl poctivý, bohužel budík někdy nezazvonil. Madeja je 

kapitola sama pro sebe, byli bychom rádi, kdybychom ho vídali častěji, na hřišti je pro nás 

totiž velmi potřebný. Kubík po návratu z Kladna trénuje velmi pilně a je oporou. Losu jsme 

rozebrali již výše, každopádně ho nezatracujeme a chceme mu dát druhou šanci. Uvidíme, 

jestli i on chce pomoci nám. Izera po zlomenině nohy zřejmě bude chybět celé jaro. 

 

Střelci 

Naším nejlepším střelcem je kapitán Jirka Vébr s 9 brankami. Následuje ho Folda s 8 

brankami, Liška a Vébr O. mají branek 6, Kubík stihl dát za 4 kola stejný počet branek, 3 

branky mají Madeja, Šafner, Matourek a Hřib, 2 branky dali Horn a Dragoun a jednoho 

úspěchu se dočkali i Hlavatý, Křepelka a Urban, jednu branku nám zásahem do vlastní branky 

věnoval soupeř. 

 

Shrnutí a hodnocení 

V mých očích je nutno podzimní polovičku sezóny hodnotit určitě kladně. Podařilo se nám 

vytvořit dobrý tým, který se tak prezentuje jak hrou na hřišti, tak přístupem k tréninku, tak při 

pobavení v hospodě. Parta je základ úspěchu a možná i díky dobré partě jsme tam, kde jsme. 

Já osobně jsem ani nečekal, že se budeme pohybovat na úplně špici. Typoval jsem nějaký pátý 

flek, třetí jsem bral jako super úspěch. To si teďka spousta lidí říká, že třetí místo v této situaci 

nepřipadá v úvahu. Já stojím pevnýma nohama na zemi a vím, co nás čeká na jaře. Dá se říct, 

že všechny těžké zápasy s týmy z horních pozic máme venku. To pro nás není ideální. Proto 

jako úspěch pro mě stále platí do třetího místa. Jinak hráčům děkuji za přístup, práci, často i 

kvalitu. Už teď se těším na jarní část soutěže a určitě nejsem sám. Věřím, že rok 2013 bude 

stejně tak dobrý jako ten letošní. I přes to, že to bude těžké, jdeme do boje, rvát se o svoje 

místo na vysněném výsluní. 

 

Libor Urban  


